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АННОТАЦИЯ
на дипломную работу "Инвестиционная привлекательность Республики Беларусь и методы ее оценки"
 	Дипломная работа посвящена вопросам оценки инвестиционной привлекательности Республики Беларусь. В дипломной работе рассмотрены теоретические аспекты оценки инвестиционной привлекательности; проведен анализ инвестиционной привлекательности Республики Беларусь; определены перспективы и пути улучшения инвестиционного климата Республики Беларусь.
Цель работы заключается в анализе инвестиционной привлекательности Республики Беларусь, а также в определении путей совершенствования инвестиционного климата. 
Объект исследования – инвестиционная привлекательность. 
Предмет исследования – инвестиционная привлекательность Республики Беларусь. 
Методы исследования: структурно–функциональный анализ, кластерный анализ, агрегирование, объектно-ориентированный подход, экономико– статистические методы сбора и обработки информации, методы сравнения и обобщения, а также системный метод. 
В процессе работы были получены следующие результаты: рассмотрены теоретические аспекты оценки формирования инвестиционной привлекательности страны; проведен анализ динамики и тенденций развития инвестиционной привлекательности Республики Беларусь; определены пути совершенствования инвестиционного климата и повышения инвестиционной привлекательности Республики Беларусь. 
Научная новизна исследования заключается в выработке предложений для улучшения инвестиционного климата и привлечения иностранных инвестиций в страну. Автор работы подтверждает, что приведенный в ней расчетно– аналитический материал правильно и объективно отражает состояние исследуемого процесса, а все заимствованные из литературных и других источников теоретические, методологические и методические положения сопровождаются ссылками на их авторов.  

ABSTRACT
to the graduation work "Investment attractiveness of the Republic of Belarus and methods of its assessment".
   	The graduation work is devoted to the issues to the assessment of the investment attractiveness of the Republic of Belarus. The theoretical aspects of the assessing investment attractiveness are considered in the graduation work; an analysis of the investment attractiveness of the Republic of Belarus is carried out; the prospects and ways of improving the investment climate of the Republic of Belarus are defined.
  	The purpose of the work is to analyze the investment attractiveness of the Republic of Belarus, as well as to determine ways to improve the investment climate. 
The object of research is investment attractiveness. 
The subject of the research is the investment attractiveness of the Republic of Belarus. 
Research methods: structural and functional analysis, cluster analysis, aggregation, object-oriented approach, economic and statistical methods of data collection and processing, methods of comparison and generalization, as well as the system method. 
In the process of work the following results were obtained: the theoretical aspects of the assessment of the formation of investment attractiveness of the country; the analysis of the dynamics and trends in the development of investment attractiveness of the Republic of Belarus; the ways of improving the investment climate and increasing the investment attractiveness of the Republic of Belarus are determined. The scientific novelty of the study is to develop proposals to improve the investment climate and attract foreign investment in the country. 
The author of the work confirms that the calculation and analytical material given in it correctly and objectively reflects the state of the studied process, and all theoretical, methodological and methodical positions borrowed from literary and other sources are accompanied by references to their authors.
